
  Referat styremøte 4.juni 2024: 
 

Tilstede: Gunn Hege Hardus   Peter Kirsebom 

  Britt Hansen   Arne Christian Geving 
  Anders Hybertz   Johan Grorud 
  Terje Pedersen   Magnar Svendsrød 
 

 

• Beslutning: Skytebane-ansvarlig ved utleie av skytebaner skal hver 
gang ha kr 500,- for dette ansvaret. 

 

• Nytt fra leder: 
- Kr 38 001 fra Sandefjord kommune 
- Kr 5 570 i utbytte fra Gjensidige forsikring. 
- Politiet på befaring i uke 31. 

 
• Kasserer: Aktivitets fond fra Vestfold JFF. 

 
• Dugnad: Vasket og malt klubbhus haglebane. 

-Ryddet utenfor fastholdet. 
-Ryddet området rundt klubbhuset. 
 

• Fiskeutvalget: 
- KM Ferskvannsfiske søndag, 30.06. kl.17.00. 

 
Ungdomskontakt: 
- Støpe platting til den nye 22-banen. 

 
Hagleutvalget:  
- Stigende besøkstall. 
- Sette opp fysisk sperre mot «Løpende elg» fra haglebane. 

             -Evaluere haglebanen etter sesong-slutt, og lage en ny plan.  
 
 
 
 



Rifleutvalget: 
- Meget god omsetning i mai. 
- En ekstra vakt når 22-kaliberbane kommer i orden. 
- Det er gjort en større jobb med å heve støy- og sikkerhetsvoller for 

å følge kravene til den nye områdereguleringen. 
- Det er drenert på riflebanen, og gjort klart for den nye  

22-kaliberbanen. 
 

• Familiedag, 18.juni kl 18.00. 
 

• «Hælja Hime». Skal flyttes til nytt område. Det blir også elektronisk 
løpende elg der, i eget telt. 

 
• Ser på mulighetene for jaktfelt-stevne for 22-kaliber neste år. 

 
Neste styremøte 20.august kl 18.00, på Håsken. 

 
 

Britt Hansen 
Sekretær Andebu JFF 

 


